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CONSELL PROVISIONAL DE GOVERN

El proppassat 28 d'abril va tenir lloc una reunió del Con-
sell Provisional de Govern. En el seu informe, el Rector
va explicar algunes de les mesures que s'han dut a terme
per a iniciar el desplegament de la LUC, la més important

de les quals ha estat la creació de l'Agència per a la Qua-
litat del Sistema Universitari a Catalunya que fins ara no
havia estat creada per llei i que, per tant, no complia un

dels requeriments de la LOU. També es va referir a la
contradicció existent en el sistema d'acreditació del pro-
fessorat previst per l'ANECA –que accepta l'acreditació
de l'ANECA mateixa i de les agències de qualitat de les

comunitats autònomes– i en el previst per l'Agència cata-
lana –que, de moment, només accepta l'acreditació prò-
pia–, i manifestà que hi ha la voluntat de resoldre aviat el
tema. Finalment va informar que les negociacions per

signar un contracte programa amb el Ministeri i la Gene-
ralitat per al finançament del Parc Científic estan molt
avançades. En altres punts de l'ordre del dia aprovaren,

entre altres temes, la liquidació del pressupost de 2002, el
calendari provisional per al curs 2003-2004 –pendent
encara de concretar alguns punts–, la implantació del pla
d'estudis reformat dels ensenyaments de mestre i l'extin-

ció de plans antics, i una normativa de cotutela de tesis
doctorals amb universitats europees. Així mateix, s'aprovà
la proposta de doctor honoris causa per al director d'or-
questra Riccardo Muti.

REUNIÓ DEL RECTOR AMB ELS DEGANS DE
LES DIVISIONS III I V

El dilluns, 28 d'abril, el Rector es reuní amb els degans de
les Divisions III i V de cara a estudiar com ha de quedar
la redacció de la disposició addicional segona en el darrer

esborrany d'avantprojecte d'Estatut. Alguns dels centres
d'aquestes divisions havien mostrat un cert interès perquè
l'Estatut recollís la seva voluntat d'agrupar-se en àrees, i
d'aquí el redactat d'aquella disposició. Tanmateix, pel que

fa a la Divisió V no hi ha hagut, de moment, acord entre

els centres implicats –les Facultats de Pedagogia i Forma-
ció del Professorat i l'ICE–, i sembla ser que els centres

de la Divisió III tampoc no han acabat d'acordar la regu-
lació de la seva àrea. Per això, el rector proposa de trans-
formar la disposició addicional en una transitòria en què
es deixi un termini perquè els centres implicats puguin

continuar amb les seves negociacions. En tot cas, l'1 de
gener de 2004, tots els centres hauran de funcionar ja
segons una estructura ben definida i definitiva, amb o

sense agrupacions en àrees.

CONSULTES AL WEB DELS ESTUDIS UNIVER-
SITARIS A CATALUNYA

El proppassat novembre, el DURSI posà en marxa un web
sobre els estudis universitaris a Catalunya i les sortides
professionals. Ara ens envien les estadístiques de consulta

de tot aquest període. S'hi observa que els estudis de se-
gon cicle són els menys consultats, la qual cosa té la seva
explicació perquè el web va molt adreçat a estudiants de

secundària que volen triar un ensenyament universitari.
En aquest apartat, l'ensenyament de Documentació ocupa
la posició setena, amb 457 consultes, d'un total de dinou
ensenyaments de segon cicle. La diplomatura en Bibliote-

conomia i Documentació va rebre fins al 20 de març un
total de 1.298 consultes, xifra que representa la dissetena
posició d'entre 49 ensenyaments de primer cicle. Les
taules, molt completes, també donen xifres globals, per

les grans àrees del coneixement, etc.

SANT JORDI AL COBDC

Entre els diversos actes organitzats pel Col·legi Oficial de
Bibliotecaris-Documentalistes de Catalunya, el proppassat
dilluns dia 28 se celebrà la simpàtica Trobada anual amb

les col·legiades honorífiques que enguany va anar ame-
nitzada amb un petit concert coral de música clàssica. De
la Facultat hi assistiren Mònica Baró, Maite Comalat,
Assumpció Estivill i Teresa Mañà. Carme Mayol, que ara

fa uns anys inicià aquesta trobada, hi assistí en la catego-



ria de les bibliotecàries honoràries o jubilades. De mo-
ment, i per molts anys, no podem parlar de bibliotecaris
honoraris –en aquest cas tampoc no podem parlar de bi-

bliotecaris que fessin els honors–.

ASSEMBLEA ANUAL DEL COBDC

El dimarts 22 d'abril es va celebrar l'assemblea anual del
COBDC; el punt més important de la qual era la renova-
ció de la Junta directiva de l'entitat. Malauradament, no

s'havia presentat cap candidatura, cosa que ha obligat a
seguir en funcions a la Junta actual, que haurà d'iniciar el
setembre un nou procés electoral. Animeu-vos els qui no
ho heu fet fins ara!

ACTIVITATS DEL PROFESSORAT

El divendres 25 d'abril, Teresa Mañà va participar en la

taula rodona "50 anys de Biblioteca Pública a Ribes:
1953-2003" celebrada a la Biblioteca Manuel de Pedrolo
de Sant Pere de Ribes.

El dia 29 d'abril, Miquel Térmens va presentar una

comunicació sobre revistes digitals dins del 9è Fòrum de
coneixements, organitzat pel Servei de Biblioteques i
Documentació de la UPC.
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